



www.mevzuattakip.com.tr

Memur, Son 10 yılın En Yüksek Temmuz Maaş Zammını Bu Yıl Alacak

Devlet memurlarının aylık maaşlarının hesaplanmasında esas alınan katsayılar, 1 Temmuz 2016 tarihinden geçerli olarak %5 oranında artacak. Bu artış oranı, son 10 yılda Temmuz aylarında maaşlara yapılan zam oranlarının en yükseği olacak. - 20.06.2016

MEMUR, SON 10 YILIN EN YÜKSEK TEMMUZ MAAŞ ZAMMINI BU YIL ALACAK

Devlet memurlarının aylık maaşlarının hesaplanmasında esas alınan katsayılar, 1 Temmuz 2016 tarihinden geçerli olarak %5 oranında artacak. Bu artış oranı, son 10 yılda Temmuz aylarında maaşlara yapılan zam oranlarının en yükseği olacak.

Maaş zamları

Maaş hesabında kullanılan “aylık katsayısı”, “taban aylık katsayısı” ve “yan ödeme katsayısı” genellikle aynı oranlarda ve yılın 1 Ocak ile 1 Temmuz tarihlerinden geçerli olarak artırılmaktadır. Öte yandan, bazen bu katsayıların sadece birinin artırılması yoluna gidilebildiği gibi, katsayılarda farklı oranlarda artış yapılması veya yıl içinde farklı dönemlerde maaş artışına gidilmesi durumu da söz konusu olabilmektedir.

Örneğin, 2014 yılında sadece taban aylık katsayısı artırılmış ve Ocak zammı dışında memura ayrıca maaş zammı yapılmamıştır. Bazı yıllarda ise maaşı düşük olan memurlara daha yüksek zam yapılması amacıyla, taban aylık katsayısı diğer katsayılara göre daha yüksek oranda artırılmıştır.

Temmuz maaş zamları

Son 10 yıla ilişkin maaş katsayılarına baktığımızda, 2014 yılı hariç memur maaş zamlarının her yıl 1 Ocak ve 1 Temmuz tarihlerinden geçerli olarak katsayıların tamamında artışa gidilmek suretiyle yapıldığı görülmektedir. 2014 yılında sadece Ocak

ayında ve sadece taban aylık katsayısı artışı yapılmıştı.

Temmuz maaş artışlarına bakıldığında ise, (2014 yılı hariç) aylık katsayısı ile yan ödeme katsayısının ilgili yılın Ocak ayına göre aynı oranda artışı, taban aylık katsayısının ise bazı yıllarda farklı oranda arttığı izlenmektedir. Bu yolla, düşük maaş alanlara daha yüksek oranda maaş artışı getirilmiştir.

Öte yandan, son 10 yılın Temmuz aylarına ilişkin katsayı artış oranlarını memurunyeri.com olarak bir araya getirdiğimiz tabloya göre, memurların son 10 yılın Temmuz ayına ilişkin maaş zammı oranı en yüksek bu yıl (%5) olacak.

TARİH	KATSAYILARDAKİ ARTIŞ ORANI		
	Aylık Katsayı	Yan Ödeme Katsayısı	Taban Aylık Katsayısı
1 Temmuz 2006	%4,91	%4,89	%4,88
1 Temmuz 2007	%2,91	%2,89	%5,00
1 Temmuz 2008	%3,96	%3,97	%4,35
1 Temmuz 2009	%4,51	%4,51	%4,95
1 Temmuz 2010	%3,59	%3,59	%3,95
1 Temmuz 2011	%4,04	%4,08	%4,35
1 Temmuz 2012	%4,00	%4,00	%4,00
1 Temmuz 2013	%4,00	%4,00	%4,00
1 Temmuz 2014	%0,00	%0,00	%0,00
1 Temmuz 2015	%4,76	%4,76	%4,76

1 Temmuz 2016	%5,00	%5,00	%5,00
---------------	-------	-------	-------

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA